

Resumption of Trading Session on Sunday October 30, 2022

October 30, 2022

Please be informed that it will resume trading in the Amman Stock Exchange, on Sunday October 30, 2022 as usual.

تعميم Circular

رقم (129) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Further to the ASE circular No (127) dated 27/10/2022 regarding the unexpected technical issue out of the ASE control that occurred to the trading environment during the trading session of Thursday 27/10/2022 and caused to halt the session.

لاحقاً لتعميم البورصة رقم (127) تاريخ 2022/10/27 بخصوص الخلل الفني غير المتوقع والخارج عن إرادة البورصة، والذي تعرضت له بيئة التداول أثناء جلسة تداول يوم الخميس الموافق 2022/10/27، وتقرر في ضوءه تعليق جلسة التداول للفترة المتبقية من وقت الجلسة لذلك اليوم.

Please be informed that the provider of the trading system has investigated the issue to determine the root cause and fix it. Therefore, all required actions have been taken to resume trading as usual on Sunday, 30 October 2022. This called for eliminating all active orders.

أرجو إعلامكم بأن الشركة المطورة لنظام التداول الإلكتروني قامت بإجراء عمليات التحقق اللازمة لتحديد سبب هذا الخلل ومعالجته، وقد تم اتخاذ الإجراءات اللازمة لاستئناف التداول كالمعتاد يوم الأحد الموافق 2022/10/30، حيث استدعى ذلك إلغاء جميع الأوامر غير المنفذة على نظام التداول.

It is worth mentioning that OMS providers have been communicated to inform them of this, and requested to take all necessary actions to configure their systems to work as usual on Sunday. So please contact your OMS provider and coordinate with them in this regard. Also, please do not hesitate to reach the ASE team for more details.

وتجدر الإشارة إلى أنه تم التواصل مع الشركات المطورة لأنظمة إدارة الأوامر التي تستخدمها شركات الوساطة لإحاطتها علماً بذلك، والطلب منها اتخاذ ما يلزم من إجراءات لتهيئة أنظمة إدارة الأوامر للعمل بشكل طبيعي يوم الأحد. راجياً التواصل مع الشركات الموزدة لأنظمة إدارة الأوامر والتنسيق معها بهذا الشأن، والتواصل مع المعنيين في البورصة في حال رغبتكم بالحصول على مزيد من المعلومات.

Best regards,

واقبلوا الاحترام،


مازن نجيب الوثايفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

